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Brez kvalitetne prosvete
tudi kaj prida kulture ne bo.
Zato od leta 19889 v prvi vrsti
pričakujem, da se bodo v šol-
stvu končno le utrdile neke
trdnejše norme, ki bodo ve-
ljale vsaj nekaj časa in na kate-
rih bo moč vzgojiti in izobra-
ževalni sistem sistematično
razvijati in graditi. Šele na tej
podlagi bi lahko naše otroke
vsestransko kvalitetneje izo-
braževali, kar bi bila najboljša
podlaga in porok za moder-
nejšo in bogatejšo družbo.
Časi, v katerih živimo, za kul-
turo in prosveto nimajo po-
sluha; nad tem sem zelo razo-
čaran. Pravijo: ni denarja,
povsod ga primanjkuje. Jaz pa

pravim, da je denarja dovolj,
le posamezniki so si ga preveč
neupravičeno prigrabiii.
V vseh reformah družbeni
standard pada, zasebna boga-
stva pa se povečujejo. Razu-
meti je treba in tudi dobro je,
da imajo sposobnejši več,
morda nekajkrat več od pov-
prečja. Da pa imajo nekateri
tudi 150-krat in še večkrat več
bogastva po tridesetih Letih
dela, na primer, kot drugi, to
pa za družbo ni zdravo. Torej,
siromašni nismo, smo pa kot
družba nepravično in dolgo-
ročno gledano nesmotrno or-
ganizirani.

Kar se pa nas slikarjev in
slikarstva v občini tiče, pa pri-
čakujem veš poštene kvalitete,
več poštenosti do umetnosti in
ljudi. Zelim našim likovnikom
več časa za delo, boljše materi-
alne pogoje in predvsem tudi
bolj sproščeno družbeno
ozračje. Takšno, kakršno
imamo sedaj, ubija sleherno
ustvarjalnost v vseh ljudeh in
ne samo v slikarjih.

Želim, da bi čimprej dokon-
čali obnavljanje grajske kapele
na Kodeljevem in jo spet
usposobili za likovne razstave,
kot je bilo to nekoč. Ob tem
pa seveda ne smemo zanema-
riti sedanje Jelovškove galerije
v KD Španski borci.

Želim zdravja vsem, pa tudi
sebi, saj ga včasih močno po-
grešam.


